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Abstract (en)
[origin: TW202016384A] A compound needle (1) for a warp knitting machine is specified with a needle head (2), which has a hook (3), with a
transition region (4) which adjoins the hook (3) and the cross section of which increases in a direction away from the needle head (2), and with a
stem (5). It is possible to be able to reliably operate a warp knitting machine even with threads which are difficult to process. For this purpose, it is
provided that the transition region (4) has an edge profiling (14, 15) which changes continuously between the hook (3) and the stem (5).

Abstract (de)
Es wird eine Kettenwirkmaschine-Schiebernadel (1) angegeben mit einem Nadelkopf (2), der einen Haken (3) aufweist, einem sich an den
Haken (3) anschließenden Übergangsbereich (4), dessen Querschnitt sich in eine Richtung vom Nadelkopf (2) weg vergrößert, und einem Schaft
(5).Man kann eine Kettenwirkmaschine auch bei schwer zu verarbeitenden Fäden zuverlässig betreiben zu können.Hierzu ist vorgesehen, dass der
Übergangsbereich (4) eine Kantenprofilierung (14, 15) aufweist, die sich zwischen dem Haken (3) und dem Schaft (5) fortlaufend ändert.
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